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Hei! 
    Nå når det nærmer seg kommunevalg, så vil vi gjerne ha svar på disse spørsmål. 
Hva skjer med Fåvang sentrum, og når? 
Hva er årsaken til at dette har tatt så lang tid?  
Hvordan ligger det an med avlastningveien? 
Hva skjer med massen som kommunen kjøpte tilbake, og ble lagret ved renseanlegget på 
Fåvang? Ser at det blitt kjørt vekk endel, fikk vite av Roger Skansgård at den skulle brukes til      
avlastningsveien.  
Hva kan vi forvente oss av Ringebu kommune når det gjelder Fåvang som tettsted? Kan noen av 
dere i kommunestyret og administrasjon med hånden på hjertet si at dere er stolte over  
behandlingen dere har gitt oss som beboere og/eller næringsdrivende? Dette på grunnlag av at 
teknisk sjef Jostein Gårderløkken lovte at nå skulle det skje “STORE” ting med sentrum på 
Fåvang, dette var i januar 2015. 
Godt valg. 
  
Mvh. Oddleiv Ringlund 
         Tromsnesvegen 42 
         2634 Fåvang 


